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TARTUMAA ARENDUSSELTS 

JUHATUSE KOOSOLEKU PROTOKOLL 

                       07.11.2017 
 
Koosoleku juhataja: Aleksandr Širokov 
Protokollija: Heili Petkin 
 
Osalesid juhatuse liikmed: Taivo Prants, Nikolai Männik, Tõnu Muru, Liis Lainemäe, Priit Lomp, Ain 
Avi, Gea Järvela, Aleksandr Širokov ja tegevtöötajad Heili Petkin, Kadri Püü ja Triin Lääne.  
 

Juhatuse koosoleku päevakord: 
1.     Taotlusvooru 28.08-18.09 paremusjärjestuse kinnitamine; 
2.     Eelarve täitmine ja finantside hetkeseis; 
3.     Tegevmeeskonnale preemia maksmine; 
4.     Asendustöötaja palkamine projektijuht-konsultant töökohale; 
5.     Jõgevamaa Koostöökoja koostööpakkumine; 
6.     CLLD uus rakendusmudel perioodiks 2021-2027; 
7.     TASi põhikirja muudatused; 
8.     Info. 
 
1. Taotlusvooru 28.08-18.09 paremusjärjestuse kinnitamine; 
Meede 1.1 Ain Avi taandab ennast 
Meede 1.1 läheb kinnitamisele, 5 poolt (Liis, Aleksandr, Tõnu, Gea, Nikolai), 2 erapooletu (Taivo, 
Priit) 
 
Meede 1.2 Gea Järvela taandab ennast 
Meede 1.2 läheb kinnitamisele, 5 poolt (Ain, Liis, Aleksandr, Tõnu, Nikolai), 2 erapooletut (Priit, 
Taivo) 
 
Meede 2.1 Gea Järvela, Priit Lomp, Tõnu Muru taandavad ennast 
Meede 2.1 läheb kinnitamisele, 5 poolt (Ain, Liis, Aleksandr, Taivo, Nikolai) 
 
Meede 2.2 Taivo Prants, Aleksandr Širokov, Priit Lomp taandavad ennast 
Meede 2.2 läheb kinnitamisele, 5 poolt (Liis, Gea, Nikolai, Ain, Tõnu) 
 
Meede 3.2 Keegi ei pea ennast taandama 
Meede 3.2 läheb kinnitamisele, 8 poolt (kõik poolt) 
 
OTSUS: Kinnitada TASi hindamiskomisjoni ettepanek 28.08-18.09.2017 taotlusvooru hindamisele 
esitatud projektitaotluste paremusjärjestusse seadmise ja iga projektitaotluse rahastamise suuruse 
kohta vastavalt lisale 1. 
 
2. Eelarve täitmine ja finantside hetkeseis; 

Hetkeseis vaadati üle, aga kuna haiguse tõttu puudub Kristiina käsitletakse antud teemat järgmisel 
juhatuse koosolekul. 
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3. Tegevmeeskonnale preemia maksmine; 

Teemat arutati põgusalt. Kuna puudub Kristiina ning konkreetsetest summadest juttu ei ole, siis antud 
teemat käsitletakse järgmisel juhatus koosolekul. 
  

4. Asendustöötaja palkamine projektijuht-konsultant töökohale; 

Läbirääkimised Marko Aviksoniga käivad.  
Teemat arutatakse edaspidi. 
 

5. Jõgevamaa Koostöökoja koostööpakkumine; 

Kuna Kristiinat ei ole, arutatakse antud teemat järgmisel juhatuse koosolekul. 
 
6. CLLD uus rakendusmudel perioodiks 2021-2027; 

Triin annab põgusa ülevaate.  
Teemat arutatakse edaspidi. 
 
7. TASi põhikirja muudatused; 

Arutatakse kvoorumi nõude üle. Käidi välja mõte, et liikme staatus võiks olla kahe astmeline – saaksid 
esindada ennast ja oma piirkonna liikmeid (piirkonda esindav roll). Liikmete motiveerimise koha pealt 
käidi välja mõte, et MTÜ liikmemaksu võiks tõsta. Niiviisi selguksid TASi liikmeskonnas 
organisatsioonid, kes on huvitatud olema TASi liikmed. 
Antud teemal arutelud jätkuvad. 
 

8. Info. 

Projektide maksetaotluste väljamaksed laekuvad PRIAst viimasel hetkel, kui määruse järgi lubatud 
menetlemise aeg saab täis. LEADER liit võiks tõstatada maksetaotluste väljamaksete aja lühendamise 
teema. Tehti ettepanek, et Lilian võiks olla antud teema osas TASi poolne esindaja.  
 
 
 
 
 
Koosoleku juhataja 
Aleksandr Širokov      Protokollija 
        Heili Petkin 
 
 
 
 
 
 
  


